



## Referat fra bestyrelsesmødet

Onsdag d. 25. oktober kl. 19:00 i klubhuset.

Deltagere: Erik Ejlersten (EE), Carsten Mikkelsen (CM), Lars Stryhn Poulsen (LSP), Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Gunnar Nielsen (GN), Christian Lageri-Schmidt (CLS), Nicolai Ebbesen (NE) og Svend Nielsen (SN).

1. **Tilføjelser til dagsordenen**

2. **Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde**

3. **Meddelelser fra formanden.**

Foreløbig dagsorden til generalforsamling 2017.

Dagsordenen lægges på hjemmesiden, sendes via e-mail til klubbens medlemmer og hænges op på opslagstavlen foran klubhuset.

Datoer for annoncering i aviserne.

4. **Næstformanden.**

Bestyrelsens overvejelser omkring mulige fremtidige forbedringer af klubbens faciliteter. Forslagene fremlægges ved GF.

5. **Kasserer.**

LSP orienterer om diverse telefonnumre som virker som "sovende numre". Nummeret i [www.Havneguiden.dk](http://www.Havneguiden.dk) bevares.

Foreslår en aktivitetsoversigt for klubbens faste aktiviteter, som skal bruges til opslagstavlen foran klubhuset. Sekretæren tager sig af den opgave.

6. **Sekretær.**

**Boatflex** - er det noget for HSC ? Se evt. mere på dette link [www.boatflex.com](http://www.boatflex.com) .

E.E. gør opmærksom på, at der i regulativet står, at det ikke er muligt.

BSR sørger for stemmesedler til GF.

7. **Medlemsforhold.**



To nye vinteropbevaringer er kommet til klubben. Æn har opsagt sin vinteropbevaring.

### Status og beretning fra udvalgene:

#### 8. Ungdomsudvalg

NE er i gang med at lave et vinterprogram for udvalget/afdelingen. Bl.a. indgår teoriافتner som afholdes et egnet sted i vore klubhus-faciliteter.

Udvalget barsler med nogle arbejdsdage til bl.a. vedligeholdelses-opgaver af både m.v.

NE orienterer om diverse udfordringer ifm. Søsportscenteret. Specielt regattabanen giver udfordringer.

CM fortæller at der er indkaldt til et evaluerings- og koordineringsmøde, hvor der laves skriftlige aftaler mellem parterne.

#### 9. Broudvalg.

Det går hurtigt med at få ledige bropladser afsat. Det opleves særligt ifm. salg af både.

#### 10. Pladsudvalg.

HJ anmoder om at få rømmet noget jord af ved nogle af skurene for at undgå vandskader. HJ anmodes om at tage kontakt til evt.

#### 11. Sejludvalg.

CLS har lagt en billedserie på HSC-hjemmeside. Der er sendt en stor tak til Assens Sejl Club for lån af klubhuset.

#### 12. Klubhusudvalg.

På nedenstående datoer har udvalget planlagt følgende aktiviteter:  
Rengøring af klubhus d. 20. januar 2018.

Eisbeinspisning d. 16. marts 2018

Guleærtespisning d. 2. maj 2018.




Pkt. til klubhusudlejning. Bordene skal stilles op som det "plejer". Bordopstillingen bør måske føjes ind i lejekontrakten, så der ikke er tvivl. Stolene skal stå på gulvet. Sommerrengøringen skal forlænges så den omfatter tiden til sidste optagning af både.

13. Eventuelt.

EE. fortæller om et medlem der gør meget i langtursejlad, og som tilbyder et foredrag for klubbens medlemmer. Tilbuddet tages positivt op, og forsøges lavet som en klubaften i vinterhalvåret.

Med venlig hilsen  
Benny Skødt-Rasmussen



Sekretær